

World Skills Abu Dhabi 2017

Dear Parents,

This year, we are fortunate to have been invited to visit the World Skills Competition in Abu Dhabi. This is a world – wide vocational skills competition which was founded in 1947. This year, it is being held in Abu Dhabi, this is the first time a country in the Middle East has hosted this event.

Children from all over the UAE will be attending and Wales International School will be among them.

Boys and girls from grades 5-7 will be visiting the event at the Abu Dhabi Exhibition Centre, along with ten teachers.

If you would like to know more about the World Skills event, you can find it in the following places:

www.worldskillsabudhabi2017.com



Points to note:

1. This is a global event – the press will be present. By giving permission for your child to attend, you are giving permission for them to have their picture taken and possibly used by the press.
2. There are an expected 20,000 children visiting per day. Children from Wales International School **MUST** wear uniform on the day of the trip so that they are easily identifiable to staff. Pupils who attend school not wearing uniform on 16/10/17 will not attend the trip.
3. We must set off on time for the visit, any children who are not at school by **8am** will not attend the trip.



Please return to Ms Lynsey by Sunday 15th October

Child's Name: _____ Class _____

I would like my child to attend the World Skills Forum on Monday 16th October

Name of Parent _____

Mobile Number _____

Parental Signature: _____ Date: _____

+971 50 228 7550

+971 2 666 4883

+971 2 666 4886

+971 P.O Box: 6178 Al Shamkha, Abu Dhabi, UAE



السادة / أولياء الأمور المحترمين

تحية طيبة وبعد ،

نرجو إعلامكم بأنه قد تم دعوتنا للمشاركة في مسابقة المهارات العالمية في أبوظبي وهي مسابقة واسعة النطاق للمهارات المهنية في العالم .
تأسست هذه المسابقة عام 1947 وستقام هذا العام في مدينة ابوظبي حيث انها وللمرة الأولى ستقوم فيها دولة من الشرق الأوسط باستضافة هذا الحدث ، وقد حظيت مدرسة ويلز الدولية بشرف الإنضمام إليها بالإضافة لبعض المدارس من دولة الامارات العربية المتحدة .
سوف يزور الطلاب من الصف الخامس إلى الصف السابع هذا الحدث في مركز أبوظبي للمعارض بمرافقة عشرة من المعلمين .
في حال الرغبة بالحصول على المزيد من المعلومات عن المسابقة يمكنكم زيارة المواقع التالية:

www.worldskillsabudhabi2017.com



@WorldSkillsAD (www.twitter.com/WorldSkillsAD)



@Worldskillsad
(www.facebook.com/worldskillsad/)



@Worldskillsad
(www.instagram.com/worldskillsad/)



@Worldskillsad

ملاحظات مهمة :

1. هذا الحدث عالمي وستكون الصحافة حاضرة في الموقع لذلك نرجو التكرم باعطاء ابنك / ابنتك الموافقة على التصوير (اذا كنت ترغب) لأنه ربما تستخدم هذه الصور من قبل الصحافة .
2. لكون الحدث عالمي وسيزور الموقع أكثر من 20000 طالب يوميا ، يجب على اطفال مدرسة ويلز الدولية ارتداء الزي الرسمي الخاص بالمدرسة لنتمكن من التعرف عليهم بسهولة . علماً بان الطلبة الذين لن يرتدوا الزي لن يتم اصطحابهم في الرحلة التي ستكون بتاريخ 2017/10/17
3. يجب على الطلاب الإلتزام بالوقت في ذلك اليوم . وفي حالة التأخير لن يتمكن الطالب من الذهاب في الرحلة.

اسم الطالب _____ الصف _____

اعطي الموافقة لابني / ابنتي لحضور معرض المهارات العالمية في أبوظبي 2017.

موافقة ولي الأمر _____ التوقيع _____



+971 50 228 7550



+971 2 666 4883



+971 2 666 4886



+971 P.O Box: 6178 Al Shamkha, Abu Dhabi, UAE



info@walesschool.com